



广州市墨克化工有限公司

Guangzhou Moke Chemical Co.,Ltd.

UV 纳米色浆（油墨、甲油胶系列）

---为化工行业注入不一样的活力

UV Nano color paste (Printing ink/Gel polish)

---Injecting different vitality into the chemical industry

关于我们:

About us:

广州市墨克化工有限公司成立于 2007 年，是一家技术型专业生产制造商企业，主要产品为 UV 纳米色浆（油墨、甲油胶系列）。

Established in 2007, Guangzhou Moke Chemical Co., Ltd. is a technical professional manufacturer. The main products are UV Nano color paste (Printing ink/Gel polish).

我们拥有自己的工厂，与此同时我们拥有自己的独立技术研发实验室与专业配色中心，我们致力于引进和推广国外先进产品及技术，及国内外先进经验服务于广大客户。

We have our own factory, and at the same time we have our own independent technology research and development laboratory and professional color matching center. We are committed to introducing and promoting foreign advanced products and technologies, and domestic and foreign advanced experience to serve our customers.

公司发展历程:

Development course of company

自 2007 年成立以来，墨克化工的发展历程记录下时代风云中波澜壮阔的瞬间，也成就了墨克人追求梦想的不懈努力与坚持。依托雄厚的科技实力、持续的创新力，如今的墨克化工正以其无以企及的人才优势和资源优势在大浪淘沙般的激烈竞争中脱颖而出，成为一个理性、专业、可持续发展的 UV 纳米色浆（油墨、甲油胶系列）行业优秀企业。

Since its establishment in 2007, the development history of Moke Chemical has recorded the magnificent moments of the times and the unremitting efforts and persistence of the Moke people in pursuing their dreams. Relying on strong scientific and technological strength and continuous innovation ability, today's Moke Chemical is standing out in the fierce competition of the big waves with its unparalleled talent and resource advantages. To become a rational, professional and sustainable development of the UV Nano color paste (Printing ink/Gel polish) industry outstanding enterprises.

由于我们对 UV 纳米色浆材料的专注，并因此具备了让人尊敬的优秀品质，亦因此具备了领跑未来的宝贵涵养。

而今，经验、眼光、角度都在发生变化，墨克人终于从最初的梦想，成就为行业内最大的 UV 纳米色浆材料供应商之一，致力于成为国内外行业颜料色浆匹配服务的最佳合作伙伴。

Due to our focus on UV Nano color paste for nail materials, and therefore has a respectable excellent quality, and therefore has a leading future of valuable conservation.

Now, experience, vision and perspective are all changing. Moke people have finally become one of the largest suppliers of UV Nano color paste for nail materials in the industry from the original dream, and committed to become the best partner for matching pigment color paste services in the industry at home and abroad.

我们的优势:

1. 我们拥有自己的研发实验室和工厂 (ODM)。
2. 样品服务支持, 可提供多种颜色的色浆。
3. 卓越的技术服务支持, 可提供产品指导配方。
4. 完美的售后服务, 可提供国外售后服务。
5. 十余年的行业经验, 专业技术型生产制造商企业。

Our advantage:

1. We have our own R&D lab and factory (ODM).
2. Sample service support, can provide a variety of color paste.
3. Excellent technical service support, can provide product guidance formula.
4. Perfect after-sales service, can provide foreign after-sales service.
5. More than ten years industry experience, Professional technology manufacturing enterprises.

产品

Product

UV 纳米色浆 (油墨、甲油胶系列)

UV Nano color paste (Printing ink/Gel polish)

产品优势:

高质量颜料。颜料含量高。颜色稳定。粘度低。优异的耐晒性。耐候性。耐酸碱。耐高温。优异的分散性和流动性。相溶性极佳。着色力强。抗迁移性。色彩鲜艳。色牢度强。遮盖能力强。不影响基材内在结构。

Product advantages:

High quality pigments. High pigment content. The color is stable. Low viscosity. Excellent light fastness. Weather resistance. Acid and alkali resistant. High temperature resistance. Excellent dispersion and fluidity. Excellent compatibility. Strong tinting strength. Resistance to migration. Colorful. Strong color fastness. Strong hiding power. Does not affect the internal structure of the substrate.

名称 Goods:	色浆 Colorants
气味 Smell:	产品特有的 Product specific
闪点 Flash point:	>180°C
稳定性 Steadiness (800电动离心机、2500r/min×5min) :	不分层 No stratification
运动黏度 Kinematic viscosity:	<5000mm ² /s (40°C)

服务支持:

Service support:

- 1.样品服务支持，可提供多种颜色的色浆。
- 2.卓越的技术服务支持，可提供甲油胶指导配方。
- 3.完美的售后服务，可提供国外售后服务。

1. Sample service support, can provide a variety of color paste.
2. Excellent technical service support, can provide nail polish guidance formula.
3. Perfect after-sales service, can provide foreign after-sales service.

企业文化

Enterprise culture

广州市墨克化工有限公司对 UV 纳米色浆（油墨、甲油胶系列）材料的专注，以“敬业精神、追求卓越”的企业精神与“迅速行动、分秒必争”的企业作风，致力于成为业内较大的颜料色浆材料供应商，亦致力于成为行业上最优秀的 UV 纳米色浆材料优化匹配服务商。

Guangzhou Moke chemical co., LTD. The focus of UV Nano color paste (Printing ink/Gel polish) material, in order to "professional spirit, the pursuit of excellence" spirit of enterprise and "swift action, every minute counts" business style, committed to become the industry larger pigment paste material suppliers, is committed to become the industry's finest UV Nano color paste on material optimization matching services.

联系方式

Contact

Add: 3rd Floor, No. 27, Dongpuxi North Road, Tianhe District, Guangzhou

Phone/Whatsapp/Wechat/Skype/VK:+86 132 4232 3168

E-mail: mokechem@126.com

Tel:+86 (20) 82297856、29860702

